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Vragen van het lid De Wit (SP) aan
de minister van Justitie over het
verslavingsbeleid bij Holland Casino.
(Ingezonden 5 september 2008)

1
Wat is uw reactie op het artikel over
het verslavingsbeleid bij Holland
Casino?1

2
Heeft Holland Casino eerder signalen
ontvangen van personeel dat zij
problemen hebben met de uitvoering
van het verslavingsbeleid? Zo ja, wat
is hiermee gebeurd? Zo neen,
waarom heeft het personeel deze
signalen niet intern naar voren
kunnen brengen?

3
Is het huidige verslavingsbeleid van
Holland Casino nog afdoende? Zo
neen, welke maatregelen gaat u
nemen om hier op korte termijn
verbetering in aan te brengen?

4
Wie is er belast met het effectieve
toezicht op het verslavingsbeleid van
Holland Casino en op welke wijze
wordt hier invulling aan gegeven?

5
Welk gedeelte van de omzet van
Holland Casino wordt gebruikt voor
het tegengaan van verslaving? Acht u
dit voldoende?

6
Deelt u de mening dat de uitbundige
reclameacties van Holland Casino

bijdragen aan het vergroten van de
verslavingsproblematiek? Zo ja,
welke maatregelen gaat u nemen? Zo
neen, waarop baseert u uw mening?

1 Algemeen Dagblad, 4 september 2008.
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